

A bride and groom are walking together on a white gazebo with a wooden deck. The bride is wearing a white lace wedding dress and a floral headband, holding a bouquet of white roses. The groom is wearing a white suit jacket and a white shirt. They are both smiling and looking at each other. The gazebo is situated on a grassy area overlooking a bright blue ocean under a clear blue sky with some clouds. The text 'ADORE BY MELIÃ CUBA' is overlaid at the top, 'Weddings and Honeymoons MARIAGES ET LUNES DE MIEL' is in the middle, and 'MELIÃ HOTELS INTERNATIONAL CUBA' is at the bottom.

ADORE  
BY MELIÃ CUBA

Weddings and Honeymoons  
MARIAGES ET LUNES DE MIEL

MELIÃ HOTELS  
INTERNATIONAL  
CUBA

# CUBA

MORE THAN EVER

---

PLUS QUE JAMAIS



## Free wedding

For couples sharing their celebration with several guests and staying for several nights, we organise magnificent free weddings with a professional coordinator to take care of every last detail. For a minimum stay of:  
12 people for 6 nights, or 6 people for 12 nights in Paradisus Resorts.  
17 people for 6 nights, or 8 people for 12 nights in Meliá Hotels & Resorts.  
25 people for 6 nights, or 12 people for 12 nights in Sol hotels.

We offer:

- Wedding coordinator at the hotel
- Notary service and marriage certificate
- Separate rooms on the night before the wedding or complimentary room for the bride before the ceremony
- Private check-in and late check-out up to 15:00 hrs
- Special room and wedding-day breakfast
- Gazebo and decoration for the ceremony
- Bouquet and boutonniere for the couple, witnesses and bridesmaids
- Wedding cake
- Bottle of cava for the toast
- Recorded music for the ceremony and delivery of photographs
- Romantic bed turndown service
- Group wedding dinner on the night of the ceremony
- Romantic dinner for the couple during their stay
- Space in specialised restaurants for the couple and up to 6 guests
- 1 hour's free Internet for the bride and groom during their stay
- Discount on YHI SPA treatments
- Romantic escape programme on the couple's first anniversary
- Complimentary room for the wedding party until 15:00 hrs. on the day of departure
- Just married t-shirt
- Honeymoon amenities such as a bottle of cava and flowers in the room and a special gift, among other special attentions

## Mariage gratuit

Si la cérémonie se déroule en présence d'invités et que vous séjournez plus de 6 nuits au même hôtel, nous organisons de superbes mariages gratuits avec un coordinateur professionnel qui veille au moindre détail. Pour un séjour minimum de :  
12 personnes pour 6 nuits ou 6 personnes pour 12 nuits dans les Paradisus Resorts,  
17 personnes pour 6 nuits ou 8 personnes pour 12 nuits dans les Meliá Hotels & Resorts,  
25 personnes pour 6 nuits ou 12 personnes pour 12 nuits dans les hôtels Sol.

Nous proposons :

- Coordonnatrice de mariage à l'hôtel
- Service de notaire et certificat de mariage
- Chambres séparées la veille du mariage ou chambre de courtoisie pour la future mariée avant la cérémonie
- Enregistrement privé et départ tardif jusqu'à 15h00
- Chambre spéciale et service de petit-déjeuner nuptial
- Gazebo et décoration pour la cérémonie
- Bouquet et boutonnière pour le couple, les garçons et les demoiselles d'honneur
- Gâteau de mariage
- Bouteille de cava pour porter un toast
- Musique enregistrée pour la cérémonie et remise de photos
- Service de couverture romantique du lit
- Dîner de mariage pour le groupe lors de la soirée le jour de la cérémonie
- Dîner romantique pour le couple lors du séjour
- Espace dans des restaurants spécialisés pour les mariés et jusqu'à 6 invités
- 1 heure gratuite d'Internet pour les mariés durant le séjour
- Prix réduit sur les soins du Yhi Spa
- Programme Escapade romantique à l'occasion du premier anniversaire de mariage du couple
- Une chambre de courtoisie pour le groupe invité au mariage jusqu'à 15h00 le jour du départ
- T-shirt « Nouveaux mariés »
- Aménagements de lune de miel dont une bouteille de cava, arrangement floral, cadeau spécial à la chambre parmi d'autres détails

## Luxury wedding

Idyllic settings for ceremonies designed to ensure no detail is forgotten in our best Paradisus Resorts and Meliá Hotels & Resorts accommodation, where a professional wedding coordinator will make sure everything is perfect on your special day. To that end we offer:

- Wedding coordinator at the hotel
- Notary service and marriage certificate
- Separate rooms on the night before the wedding or complimentary room for the bride before the ceremony
- Private check-in and late check-out up to 15:00 hrs
- Special room and wedding-day breakfast
- Gazebo and decoration for the ceremony
- Bouquet and boutonniere for the couple, witnesses and bridesmaids
- Hair and makeup session for the bride
- Wedding cake
- Bottle of cava for the toast
- Recorded music for the ceremony and delivery of photographs
- Private cocktail party after the ceremony
- Romantic turndown service
- Group wedding dinner on the night of the ceremony
- Romantic dinner for the couple during their stay
- Space in specialised restaurants for the couple and up to 6 guests
- 1 hour's free Internet use for the bride and groom during their stay
- Discount on Yhi Spa treatments, free 50-minutes couple massage and hydrothermal circuit for the couple
- Romantic escape programme on the couple's first anniversary
- Complimentary room for the wedding party until 15:00 hrs. on the day of departure
- Just married t-shirts
- Honeymoon amenities with a bottle of cava, flower arrangement and special gift, among other details

## Mariage de luxe

Cadres idylliques pour des cérémonies conçues jusqu'au moindre détail dans les meilleurs établissements Paradisus Resorts et Meliá Hotels & Resorts où un coordinateur professionnel de mariage veillera à ce que tout se passe au mieux en ce jour si particulier. Nous proposons :

- *Coordonnatrice de mariage à l'hôtel*
- *Service de notaire et certificat de mariage*
- *Chambres séparées la veille du mariage ou chambre de courtoisie pour la future mariée avant la cérémonie*
- *Enregistrement privé et départ tardif jusqu'à 15h00*
- *Chambre spéciale et service de petit-déjeuner nuptial*
- *Gazebo et décoration pour la cérémonie*
- *Bouquet et boutonnière pour le couple, les garçons et les demoiselles d'honneur*
- *Coiffure et maquillage pour la future mariée*
- *Gâteau de mariage*
- *Bouteille de cava pour porter un toast*
- *Musique enregistrée pour la cérémonie et remise de photos*
- *Cocktail privé après la cérémonie*
- *Service de couverture romantique du lit*
- *Dîner de mariage pour le groupe, lors de la soirée le jour de la cérémonie*
- *Dîner romantique pour le couple lors de leur séjour*
- *Espace dans des restaurants spécialisés pour les mariés et jusqu'à 6 invités*
- *1 heure gratuite d'Internet pour les mariés durant le séjour*
- *Prix réduit sur les soins au Yhi Spa, séance gratuite de 50 minutes de massage en couple et circuit hydrothermal pour le couple*
- *Programme Escapade romantique à l'occasion du premier anniversaire de mariage du couple*
- *Une chambre de courtoisie pour le groupe invité au mariage jusqu'à 15h00 le jour du départ*
- *T-shirt pour les mariés*
- *Aménagements de lune de miel dont une bouteille de cava, arrangement floral, cadeau spécial à la chambre parmi d'autres détails*

Pricing: \$1380 CUC at Sol, or Melia Resorts, \$1680 CUC for Paradisus Resorts





## Memorable wedding

We can easily provide you with memorable, non-traditional experiences, at our brand's beach hotels: Paradisus Resorts, Meliá Hotels & Resorts and Sol Hotels:

- Wedding coordinator at the hotel
- Notary service and marriage certificate
- Private check-in and late check-out up to 15:00 hrs
- Special room and wedding-day breakfast
- Gazebo and decoration for the ceremony
- Wedding cake and a bottle of cava for the toast
- Recorded music during the ceremony
- Group wedding dinner on the night of the ceremony
- Romantic bed turndown service
- Romantic dinner for the couple during their stay
- 1 hour's free Internet use for the bride and groom during their stay
- Romantic escape programme on the couple's first anniversary
- Just married t-shirts
- Honeymoon amenities with a bottle of cava, flower arrangement and special gift, among other details

---

## Mariage inoubliable

Nous vous offrons une expérience mémorable, hors des sentiers battus et en toute simplicité, dans nos hôtels de plage aux enseignes Paradisus Resorts, Meliá Hotels & Resorts et Sol Hotels :

- Coordonnatrice de mariage à l'hôtel
- Service de notaire et certificat de mariage
- Enregistrement privé et départ tardif jusqu'à 15h00
- Chambre spéciale et service de petit-déjeuner nuptial
- Gazebo et décoration pour la cérémonie
- Gâteau de mariage et bouteille de cava pour porter un toast
- Musique enregistrée pendant la cérémonie
- Dîner de mariage pour le groupe, lors de la soirée le jour de la cérémonie
- Service de couverture romantique du lit
- Dîner romantique pour le couple lors de leur séjour
- 1 heure gratuite d'Internet pour les mariés durant le séjour
- Programme Escapade romantique à l'occasion du premier anniversaire de mariage du couple
- T-shirt Nouveaux mariés
- Aménagements de lune de miel dont une bouteille de cava, arrangement floral, cadeau spécial à la chambre parmi d'autres détails



Pricing: \$600 CUC at Sol, Melia or Paradisus Resorts (\$500 CUC for Canadians)